

TANMIAH FOODS COMPANY

Nomination and Remuneration Committee Charter

The Nomination and Remuneration Committee (the "Committee") of Tanmiah Foods Company (the "Company") has been established by the authority of the Company's general assembly of shareholders (the "General Assembly") and shall operate in accordance with this charter (this "Charter").

(1) Purpose and Role:

1. The purpose of the Committee is to assist the board of directors (the "Board" and each member of the Board, a "Director") of the Company in fulfilling its oversight responsibilities and to perform the duties, responsibilities and authorities described in this Charter.
2. The primary role of the Committee is to: (i) lead the process of nominating and evaluating the Directors and senior executives of the Company; (ii) ensure the effectiveness and soundness of the Company's Board and executive management structures and the relevant internal policies and procedures; and (iii) assist the Board in the review and determination of the remuneration of Directors, members of the committees of the Board, and senior executives of the Company.

(2) Organization and Membership:

1. The Committee shall be composed of at least three and no more than five members (each a "Member" and collectively, the "Members"), who shall be appointed by the Board for a term not exceeding three years.
2. The term of service of the Members who are also Directors shall not exceed their respective terms of service as Directors.
3. Executive Directors may not be appointed as Members, and at least one Member shall be an independent Director.
4. The Committee shall appoint, from amongst the Members who are independent Directors, a chairman of the Committee (the "Chairman") who shall preside over the meetings of the Committee. The Chairman of the Board, if a Member, may not be appointed as the Chairman. The Chairman (or his/her delegate from amongst the Members) shall attend all meetings of the General Assembly to address any questions raised by the Company's shareholders. The term of service of the Chairman shall coincide with his/her term of service as a

شركة التنمية الغذائية لائحة لجنة الترشيحات والمكافآت

تم إنشاء لجنة الترشيحات والمكافآت ("اللجنة") التابعة لشركة التنمية الغذائية ("الشركة") من خلال سلطة الجمعية العامة للشركة للمساهمين ("الجمعية العامة") وتعمل وفقاً لهذه اللائحة ("هذه اللائحة").

(1) الغرض والدور:

1. الغرض من اللجنة هو مساعدة مجلس الإدارة ("مجلس الإدارة" وكل عضو في مجلس الإدارة، "مدير") للشركة في الوفاء بمسؤولياتها الإشرافية وأداء الواجبات والمسؤوليات والسلطات الموضحة في هذه اللائحة.
2. الدور الرئيسي للجنة هو: (1) قيادة عملية ترشيح وتقييم كبار المديرين التنفيذيين للشركة: (2) ضمان فعالية وسلامة مجلس إدارة الشركة وهيكل الإدارة التنفيذية والسياسات والإجراءات الداخلية ذات الصلة: و (3) مساعدة المجلس في مراجعة وتحديد مكافآت أعضاء مجلس الإدارة وأعضاء لجان مجلس الإدارة وكبار المسؤولين التنفيذيين في الشركة.

(2) التنظيم والعضوية:

1. تتألف اللجنة من ثلاثة أعضاء على الأقل ولا يزيد عن خمسة أعضاء (كل "عضو" ومجموعاً "الأعضاء"). يتم تعيينهم من قبل المجلس لمدة لا تزيد عن ثلاث سنوات.
2. لا تتجاوز مدة خدمة الأعضاء الذين هم أيضاً أعضاء مجلس الإدارة شروط خدمتهم كمديرين.
3. لا يجوز تعيين مديرين تنفيذيين كأعضاء، ويكون عضو واحد على الأقل مديراً مستقلاً.
4. تعين اللجنة، من بين الأعضاء الذين هم مدراء مستقلون، رئيساً للجنة ("الرئيس") يرأس اجتماعات اللجنة. لا يجوز تعيين رئيس مجلس الإدارة، إذا كان عضواً، كرئيس. يحضر الرئيس (أو مندوبه /ها من بين الأعضاء) جميع اجتماعات الجمعية العامة لمعالجة أي أسئلة يثيرها مساهمو الشركة. تكون مدة خدمة الرئيس متزامنة مع مدة خدمته كعضو. يخضع الرئيس للإقالة في أي وقت من قبل الأعضاء.
5. تعين اللجنة، من بين الأعضاء أو غيرهم، أميناً للجنة ("الأمين") يحضر جميع جلسات اللجنة ويسجل محاضر اللجنة وقراراتها.

Member. The Chairman shall be subject to removal at any time by the Members.

5. The Committee shall appoint, from amongst the Members or others, a secretary to the Committee (the “Secretary”) who shall attend all meetings of the Committee and record the minutes and resolutions of the Committee. The term of service of the Secretary shall be specified by the Members. If the Secretary is also a Member, his/her term of service shall not exceed his/her term of service as a Member. The Secretary shall be subject to removal at any time by the Members.
6. All Members shall be subject to removal at any time by the Board. In the event that the membership of any Member is terminated for any reason prior to the expiry of that Member’s term, the Board shall appoint a replacement Member as soon as practicable. The term of service of such replacement Member shall extend to the term of service of his/her predecessor.
7. The Capital Market Authority shall be notified of the name, position and independence status of each Member, and any changes thereto, within a period of five business days from the date on which a Member is appointed or removed, or a change in any of the foregoing occurs.¹

(3) Meetings and Proceedings

1. The Committee shall meet at least once each fiscal year. Additional meetings may be held from time to time and may be convened at the request of the Board or any of the Members.
2. A meeting of the Committee shall be convened by written notice being given by the Secretary at the request of the Chairman to each Member (and invitee, as appropriate) not less than five business days prior to the date set for the meeting, except in cases of urgency, when a meeting may be convened on shorter notice upon approval by a majority of the Members. The notice shall include the date, time and location of the meeting and shall be accompanied by a meeting agenda and appropriate briefing materials. The Committee shall meet at such times and places as it deems necessary to fulfill its responsibilities.
3. The meetings of the Committee may be

يتم تحديد مدة خدمة الأمين من قبل الأعضاء. إذا كان السكرتير عضواً أيضاً، فلا يجوز أن تتجاوز مدة خدمته مدة عضويته.

٦. يخضع جميع الأعضاء للإقالة في أي وقت من قبل المجلس. في حالة إنهاء عضوية أي عضو لأي سبب قبل انتهاء مدة عضوية ذلك العضو، يقوم المجلس بتعيين عضو بديل في أقرب وقت ممكن. تمتد مدة خدمة العضو البديل إلى مدة خدمة سلفه.
٧. يجب إخطار هيئة السوق المالية باسم كل عضو ووضعه واستقالته وأي تغييرات تطرأ عليه خلال فترة خمسة أيام عمل من تاريخ تعيين أو إقالة العضو أو تغيير في أي عضو. مما سبق يحدث.

(٣) الاجتماعات والإجراءات

١. تجتمع اللجنة مرة واحدة على الأقل كل سنة مالية. يمكن عقد اجتماعات إضافية من وقت لآخر، ويمكن عقدها بناءً على طلب المجلس أو أي من الأعضاء.
٢. يعقد اجتماع اللجنة بإشعار خطي يوجهه الأمين بناءً على طلب الرئيس إلى كل عضو (ودعوته، حسب الاقتضاء)، قبل ما لا يقل عن خمسة أيام عمل قبل الموعد المحدد للاجتماع، باستثناء في حالات الاستعجال، عندما يُعقد اجتماع في غضون مهلة قصيرة بناءً على موافقة أغلبية الأعضاء. يجب أن يتضمن الإشعار تاريخ الاجتماع ووقته وموقعه، ويجب أن يرافقه جدول أعمال للاجتماع ومواد إعلامية مناسبة. تجتمع اللجنة في الأوقات والأماكن التي تراها ضرورية للوفاء بمسؤولياتها.

¹ This obligation shall only become effective upon the listing of the Company’s shares on the Saudi Stock Exchange (Tadawul).

convened in person, by telephone or video teleconference, or by any other method approved by the Committee and which allows the Members to hear each other.

4. Only the Members and the Secretary will be entitled to attend meetings of the Committee. However, others may attend such meetings at the invitation of the Members.
5. In order for meetings of the Committee to reach quorum, it shall be necessary for a majority of the Members to be present. All decisions and actions of the Committee shall be approved by a resolution passed by the affirmative vote of the majority of the Members attending the meeting of the Committee at which the resolution is approved. The Chairman shall have a casting vote in the event of a tie. No Member shall be entitled to vote on any matter in which he/she has a direct or indirect interest.
6. In the absence of the Chairman, and an appointed deputy, the remaining Members present shall elect, from amongst themselves, a Member to chair the meeting from those who would qualify under this Charter to be appointed to that position.
7. The Committee may adopt resolutions by circulating the proposed resolutions in writing or in electronic format to all the Members for their approval and signature (and a scanned copy of the Member's signature will be deemed to constitute an acceptable form thereof). Written resolutions shall be passed with the approval of the majority of the Members, with the Chairman having a casting vote in the event of a tie.
8. Within 15 days following the conclusion of each meeting of the Committee or the adoption of a written resolution, the Secretary shall distribute the draft meeting minutes and/or the resolutions of the Committee to the Board and to each Member. In the absence of any comments or observations thereon, the minutes of meeting shall be signed by the Secretary and all Members present at the relevant meeting.

(4) The responsibilities of committee:

The Committee has the following powers and responsibilities:

٣. يجوز عقد اجتماعات اللجنة شخصيًا أو عبر الهاتف أو عبر الفيديو أو بأي طريقة أخرى توافق عليها اللجنة وتسمح للأعضاء بالاستماع إلى بعضهم البعض.

٤. يحق للأعضاء والأمين فقط حضور اجتماعات اللجنة. ومع ذلك، يجوز للآخرين حضور هذه الاجتماعات بدعوة من الأعضاء.

٥. لكي تصل جلسات اللجنة إلى النصاب القانوني، يكون من الضروري حضور غالبية الأعضاء. تتم الموافقة على جميع قرارات وإجراءات اللجنة بقرار يصدر بالتصويت الإيجابي لأغلبية الأعضاء الحاضرين في اجتماع اللجنة الذي يتم فيه الموافقة على القرار. يجب أن يكون للرئيس صوت مؤثر في حالة التعادل. لا يحق لأي عضو التصويت على أي موضوع له / لها مصلحة مباشرة أو غير مباشرة.

٦. في غياب الرئيس، ونائب معين، ينتخب الأعضاء الباقون الحاضرون، من بينهم، عضوًا لرئاسة الاجتماع من المؤهلين بموجب هذه اللائحة لتعيينهم في هذا المنصب.

٧. يجوز للجنة اعتماد قرارات من خلال تعميم القرارات المقترحة كتابةً أو في شكل إلكتروني على جميع الأعضاء للموافقة عليها وتوقيعها (وستعتبر نسخة ممسوحة ضوئيًا من توقيع العضو شكلاً مقبولاً منه). تصدر القرارات المكتوبة بموافقة أغلبية الأعضاء، ويكون للرئيس صوت مؤثر في حالة التعادل.

٨. في غضون ١٥ يومًا من اختتام كل اجتماع للجنة أو اعتماد قرار مكتوب، يوزع الأمين مشروع محضر الاجتماع و / أو قرارات اللجنة على المجلس وعلى كل عضو. في حالة عدم وجود أي تعليقات أو ملاحظات على ذلك، يتم توقيع محضر الجلسة من قبل الأمين وجميع الأعضاء الحاضرين في الاجتماع ذي الصلة.

(٤) مسؤوليات اللجنة:

تتمتع اللجنة بالصلاحيات والمسؤوليات التالية:

1. Nomination

- prepare, recommend to the Board, and oversee policies and criteria in relation to the appointment of Directors and members of the Company's executive management;
- interview all Board candidates and ensure that all necessary and appropriate inquiries are made into the backgrounds and qualifications of such candidates before recommending them to the Board for nomination;
- recommend to the Board candidates for nomination (or re-nomination) to the Board in accordance with the applicable laws, regulations, rules and policies (including this Charter);
- at least annually review, assess, and recommend to the Board the skills, qualifications, and credentials required for membership in the Board and the Company's executive management, including setting the time commitment required for such membership and the job specifications for executive, non-executive, and independent Directors and members of the Company's executive management;
- verify on an annual basis the independence of each independent Director in accordance with the applicable laws, regulations, and rules and the absence of any conflict of interest in case a Director also serves as a member of the board of directors of another company;
- periodically review and make recommendations to the Board concerning the succession plans for Directors and senior executives, taking into account the challenges and opportunities facing the Company, as well as the skills and expertise required in the future with executive management and on the Board;
- evaluate and recommend to the Board potential candidates for executive management positions in the Company and, in particular, assist the Board in selecting, developing, and evaluating potential candidates for the position of Chief Executive Officer; and
- develop, and periodically review, procedures for filling vacancies in the Board and the Company's executive management, and make recommendations to the Board regarding the selection and approval of candidates to fill such vacancies.

2. Review and Assessment

- regularly review the structure, size, composition, strengths, and weaknesses of the Board (including the

١. الترشيح

- إعداد والتوصية للمجلس، والإشراف على السياسات والمعايير المتعلقة بتعيين أعضاء مجلس الإدارة وأعضاء الإدارة التنفيذية للشركة؛
- إجراء مقابلات مع جميع المرشحين لمجلس الإدارة والتأكد من إجراء جميع الاستفسارات الضرورية والملائمة في خلفيات ومؤهلات هؤلاء المرشحين قبل تقديم توصية لهم لمجلس الإدارة للترشيح؛
- يوصي مجلس الإدارة بالترشيح (أو إعادة الترشيح) لمجلس الإدارة وفقاً للقوانين واللوائح والقواعد والسياسات المعمول بها (بما في ذلك هذه اللائحة)؛
- على الأقل سنوياً مراجعة وتقييم والتوصية إلى المجلس بالمهارات والمؤهلات وبيانات الاعتماد المطلوبة للعضوية في مجلس الإدارة والإدارة التنفيذية للشركة، بما في ذلك تحديد الالتزام بالوقت المطلوب لهذه العضوية ومواصفات الوظيفة التنفيذية وغير التنفيذية والمديرين المستقلين وأعضاء الإدارة التنفيذية للشركة.
- التحقق على أساس سنوي من استقلالية كل مدير مستقل وفقاً للقوانين واللوائح والقواعد المعمول بها وغياب أي تضارب في المصالح في حالة عمل المدير أيضاً كعضو في مجلس إدارة شركة أخرى؛
- مراجعة دورية وتقديم توصيات إلى مجلس الإدارة بشأن خطط الخلافة للمديرين وكبار المديرين التنفيذيين، مع مراعاة التحديات والفرص التي تواجه الشركة، وكذلك المهارات والخبرات المطلوبة في المستقبل مع الإدارة التنفيذية والمجلس؛
- تقييم وتوصية المجلس بالمرشحين المحتملين لشغل وظائف الإدارة التنفيذية في الشركة، وعلى وجه الخصوص، مساعدة المجلس في اختيار وتطوير وتقييم المرشحين المحتملين لشغل منصب الرئيس التنفيذي؛ و
- وضع ومراجعة دورية لإجراءات ملء الشواغر في مجلس الإدارة والإدارة التنفيذية للشركة، وتقديم توصيات إلى مجلس الإدارة بشأن اختيار المرشحين والموافقة عليهم لملء هذه الشواغر.

٢. مراجعة وتقييم

- مراجعة هيكل وحجم وتكوين ونقاط القوة والضعف في المجلس (بما في ذلك المهارات والمعرفة والخبرة) والإدارة التنفيذية للشركة؛

skills, knowledge, and experience) and the Company's executive management; make appropriate recommendations to the Board that are compatible with the interests of the Company;

- develop and oversee an induction program for new Directors and a continuing education program for current Directors; periodically review these programs and update them as necessary; and
- develop, recommend to the Board, and oversee an annual self-evaluation process for the Directors and certain senior executives of the Company.

3. Remuneration

- prepare, recommend to the Board, and oversee the implementation and disclosure of a policy for the remuneration of Directors, executives of the Company, and members of the committees of the Board (the "Remuneration Policy"), which shall be presented before the General Assembly for approval;
- prepare an annual report on the remuneration and other payments (in cash or in kind) received by Directors, executive management and members of the Board committees, and the relation between the remuneration received and the Remuneration Policy (including a description of any significant departures from the Remuneration Policy) (the "Annual Report on Remuneration"), for presentation before the Board for consideration;
- regularly review and assess the effectiveness and appropriateness of the Remuneration Policy and make recommendations to the Board in relation to the same;
- recommend to the Board the form and amount of remuneration to be granted to the Directors, senior executives of the Company, and members of the Board committees, in accordance with the approved Remuneration Policy;
- review and make recommendations to the Board regarding the Company's incentive plans for Directors and employees, including in relation to adopting, amending, and terminating such plans; and
- prepare any disclosures required under the policies of the Company and any laws, regulations, or rules to which the Company is subject, including, at a minimum, disclosures relating to the Remuneration Policy and the Annual Report on Remuneration, and disclosures regarding remuneration in the annual report of the Board.

تقديم التوصيات المناسبة إلى المجلس والتي تتوافق مع مصالح الشركة؛

- تطوير والإشراف على برنامج التعريف للمديرين الجدد وبرنامج التعليم المستمر للمديرين الحاليين؛ مراجعة دورية لهذه البرامج وتحديثها حسب الضرورة؛ و
- تطوير والتوصية لمجلس الإدارة والإشراف على عملية التقييم الذاتي السنوية للمديرين وبعض كبار المديرين التنفيذيين للشركة.

٣. المكافآت

- إعداد والتوصية للمجلس، والإشراف على تنفيذ وكشف سياسة لتعويض أعضاء مجلس الإدارة والمديرين التنفيذيين للشركة وأعضاء لجان مجلس الإدارة ("سياسة المكافآت")، والتي يجب عرضها على العامة الجمعية للموافقة عليها؛
- إعداد تقرير سنوي عن المكافآت والمدفوعات الأخرى (نقدًا أو عينيًا) التي يتلقاها المديرون والإدارة التنفيذية وأعضاء لجان مجلس الإدارة، والعلاقة بين المكافأة المستلمة وسياسة المكافآت (بما في ذلك وصف لأي خروج هام عن سياسة المكافآت) ("التقرير السنوي حول المكافآت")، لعرضها على المجلس للنظر فيها؛
- مراجعة وتقييم فعالية وملاءمة سياسة المكافآت بانتظام وتقديم توصيات إلى مجلس الإدارة فيما يتعلق بها؛
- التوصية لمجلس الإدارة بنموذج ومقدار المكافآت التي ستُمنح للمديرين وكبار المسؤولين التنفيذيين في الشركة وأعضاء لجان المجلس، وفقًا لسياسة المكافآت المعتمدة؛
- مراجعة وتقديم توصيات إلى مجلس الإدارة بشأن خطط الشركة التحفيزية للمديرين والموظفين، بما في ذلك ما يتعلق بتبني وتعديل وإنهاء هذه الخطط؛ و
- إعداد أي إفصاحات مطلوبة بموجب سياسات الشركة وأي قوانين أو لوائح أو قواعد تخضع لها الشركة، بما في ذلك، على الأقل، الإفصاحات المتعلقة بسياسة المكافآت والتقرير السنوي عن المكافآت، والإفصاحات المتعلقة بالمكافآت في التقرير السنوي للمجلس.

٤. متنوعة

- أداء مثل هذه الأنشطة الأخرى ذات الصلة على النحو المطلوب من

4. Miscellaneous

- Perform such other related activities as requested by the Board.

While performing the Committee's oversight role, the Committee will be mindful of the division of responsibilities between the Committee, the Board, and the Company's management. [In the event of a conflict between the Committee's recommendations and the resolutions of the Board, the Board must include in its report a summary of the relevant recommendations of the Committee and the reasons for not adopting such recommendations.

(4) Authorities

The Committee shall have the authority necessary to perform its duties and responsibilities. In particular, the Committee shall have:

- unrestricted access to all documents and records of the Company that are necessary for the Committee to perform its duties and responsibilities;
- unrestricted access to the management and employees of the Company (including Directors and executive officers), all of whom shall cooperate fully with the Committee and shall answer promptly and fully any questions raised by the Committee;
- the right to establish subcommittees consisting of one or more Members to carry out such duties as the Committee may delegate and as are permitted pursuant to this Charter;
- the right to appoint, retain, and terminate outside counsel, advisors, or other specialists to advise or assist the Committee, as necessary (which appointment, including the name of the retained party and any relations it has with the Company or its executive management, shall be recorded in the relevant minutes of meeting of the Committee); and
- the right to undertake any other actions that the Committee reasonably considers necessary to satisfactorily perform its duties and responsibilities and satisfy its obligations under this Charter.

(5) Remuneration

Any remuneration to be granted to the Members shall be in accordance with the Company's Remuneration Policy.

قبل مجلس الإدارة.

أثناء أداء الدور الإشرافي للجنة، ستضع اللجنة في اعتبارها تقسيم المسؤوليات بين اللجنة والمجلس وإدارة الشركة. [في حالة وجود تعارض بين توصيات اللجنة وقرارات المجلس، يجب على المجلس أن يدرج في تقريره ملخصاً للتوصيات ذات الصلة للجنة وأسباب عدم اعتماد هذه التوصيات.

(٤) السلطات

يكون للجنة السلطة اللازمة لأداء واجباتها ومسؤولياتها. على وجه الخصوص، يكون للجنة:

- الوصول غير المقيد إلى جميع مستندات وسجلات الشركة الضرورية للجنة لأداء واجباتها ومسؤولياتها؛
- الوصول غير المقيد إلى إدارة وموظفي الشركة (بما في ذلك المديرين والموظفين التنفيذيين)، ويتعاون جميعهم بشكل كامل مع اللجنة ويجيبون فوراً وبشكل كامل على أي أسئلة تطرحها اللجنة؛
- الحق في إنشاء لجان فرعية تتكون من عضو واحد أو أكثر لأداء المهام التي قد تفوضها اللجنة وحسب ما هو مسموح به عملاً بهذه اللائحة؛
- الحق في تعيين محامين أو مستشارين أو غيرهم من المتخصصين، أو إبقائهم، أو إنهاء خدمتهم، لتقديم المشورة أو المساعدة للجنة، حسب الاقتضاء (أي تعيين، بما في ذلك اسم الطرف المحتفظ به وأي علاقات لها مع الشركة أو إدارتها التنفيذية، تسجل في محاضر اجتماع اللجنة ذات الصلة)؛ و
- الحق في اتخاذ أي إجراءات أخرى ترى اللجنة أنها ضرورية لأداء واجباتها ومسؤولياتها بصورة مرضية والوفاء بالتزاماتها بموجب هذه اللائحة.

(٥) الأجر

يجب أن تكون أي مكافأة يتم منحها للأعضاء وفقاً لسياسة المكافآت الخاصة بالشركة.

(٦) الدخول في التأثير والمراجعة

١. يعتمد هذه اللائحة بقرار من الجمعية العامة، بناءً على توصية من المجلس، ويدخل حيز التنفيذ من تاريخ اعتماده من قبل



(6) Entry of Effect and Review

1. This Charter shall be adopted by a resolution of the General Assembly, following a recommendation by the Board, and shall enter into effect from the date on which it is approved by the General Assembly.
2. The Committee shall periodically review the provisions of this Charter and recommend any amendments thereto to the Board.
3. Any amendments to this Charter shall be adopted in the same manner in which this Charter was adopted.

الجمعية العامة.

٢. تقوم اللجنة بمراجعة دورية لأحكام هذه اللائحة وتوصي بأي تعديلات على المجلس.
٣. تعتمد أي تعديلات على هذا هذه اللائحة بالطريقة نفسها التي تم بها اعتماد هذه اللائحة.